
Protokół Nr 82 

z LXXXII Sesji Rady Miasta Milanówka 

z dnia 20 marca 2023 roku 

część I 

 

Stan Rady - 15 radnych. 
Obecnych - 14 radnych (według listy obecności, załącznik nr 1 do protokołu). 

Skład Rady Miasta Milanówka  
Kamil Bialik, Karolina Białecka, Jaromir Chojecki, Ewa Galińska, Janina Moława, Witold Mossakowski, Piotr 

Napłoszek, Jolanta Nowakowska, Krzysztof Ołpiński, Bożena Osiadacz, Krzysztof Wiśniewski, Hanna 

Młynarska, Renata Pawłowska, Waldemar Parol, Hubert Jarek. 

  

Posiedzenie LXXXII Sesji Rady Miasta Milanówka odbyło się w dniu 20 marca 2023 r. (poniedziałek) 

o godz. 16: 00 w trybie stacjonarnym,  w budynku „B” Urzędu Miasta Milanówka przy ul. Kościuszki 45. 

 

Porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie LXXXII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata  

2023–2045. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 491/LVI/22 Rady Miasta Milanówka z 24 lutego 2022 r. 

w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Milanówek”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 619/LXXVIII/23 Rady Miasta Milanówka z 30 stycznia 

2023 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Milanówek i Gminy Brwinów 

dotyczącego powierzenia Miastu Milanówek częściowej realizacji zadania własnego w zakresie zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie planu i kontroli Komisji Rewizyjnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Programu wsparcia pn.: „Mazowsze dla lokalnych centrów 

integracyjnych 2023” realizowanego przez Zarząd Samorządu Województwa Mazowieckiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia, w tym w schroniskach dla osób bezdomnych i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta 

Milanówka. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowych w 2023 roku, na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach nieruchomych położonych  

na obszarze Gminy Milanówek, wpisanych do Rejestru zabytków lub Gminnej Ewidencji Zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1/4 z obrębu 06–03, położonej w Milanówku, w trybie bezprzetargowym. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy pawilonu handlowego wraz 

z częścią gruntu bezpośrednio przed tym pawilonem, stanowiącym część działki ewidencyjnej nr 8/1 z obrębu 

05–06, położonej w Milanówku przy ul. Wojska Polskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 135 z obrębu 05–03, położoną w Milanówku przy ul. Żurawiej, w trybie 

bezprzetargowym. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia części ulicy Pustej kategorii drogi gminnej, z jednoczesnym 

wyłączeniem z użytkowania, jako drogi publicznej na terenie Gminy Milanówek. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 17/42 obręb 05–19, położonej w Milanówku przy ul. Lazurowej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach 

stanowiących działki ewidencyjne nr 54/9, 53/3, 52/10, 73 obręb 06–19, położonych w Milanówku przy 

Królewskiej. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1/7 obręb 06–03, położoną w Milanówku przy ul. Warszawskiej. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 134 obręb 05–03, położoną w Milanówku przy ul. Żurawiej. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 267/31 obręb 0004, położoną w Chrzanowie Dużym, będącą własnością 

Gminy Milanówek. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zdalnego trybu obradowania Rady Miasta Milanówka. 

21. Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji. 

22. Zgłaszanie interpelacji, wniosków i zapytań oraz odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 



23. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Milanówka z prac między sesjami oraz wykonania uchwał Rady Miasta 

Milanówka. 

24. Sprawy różne. 

25. Zakończenie LXXXII Sesji Rady Miasta Milanówka. 

 

Ad 1 

Otwarcie LXXXII Sesji Rady Miasta Milanówka.  

Przewodniczący Rady Miasta Piotr Napłoszek otworzył obrady LXXXII Sesji Rady Miasta Milanówka 

w dniu 20 marca 2023 r. stwierdzając quorum. 

 

Ad 2 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad Sesji. 

Zastępca Burmistrza Marcin Bąk zwrócił się z prośba o wniesienie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie miasta Milanówka w roku 2023. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek dot. wniesienia do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie miasta Milanówka w roku 2023, w punkcie 7. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 1-przeciw, 1- wstrzymująca, 4-nb, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Radna Janina Moława wniosła o zamianę porządku obrad dot. zdjęcia punktu 11 i 12.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zdjęcia punktu 11. 

Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 5-przeciw, 3- wstrzymujące, 3-nb, wniosek nie przeszedł. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek w sprawie zdjęcia punktu 12. 

Rada Miasta w głosowaniu: 2-za, 2-przeciw, 8- wstrzymujące, 3-nb, wniosek nie przeszedł.  

Radny Jaromir Chojecki wystąpił z wnioskiem, aby zdjąć z porządku obrad punkt 17 w sprawie wyrażenia 

zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomościach stanowiących działki ewidencyjne nr 54/9, 

53/3, 52/10, 73 obręb 06–19, położonych w Milanówku przy Królewskiej. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Jaromira Chojeckiego jw.  

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 2-wstrzymujące, 3-nb, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.    

Radny Jaromir Chojecki wystąpił z wnioskiem, aby zdjąć z porządku obrad punkt 18 w sprawie podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

działkę ewidencyjną nr 1/7 obręb 06–03, położoną w Milanówku przy ul. Warszawskiej. 

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 2-wstrzymujące, 3-nb, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.    

Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek dot. wprowadzenia dwóch stanowisk RMM. Radny proponuje, 

aby te stanowiska znalazły się, jako punkty 8 i 9.  

Będzie to: projekt stanowiska w projekcie przebudowy targowiska miejskiego oraz projekt stanowiska  

w sprawie realizacji projektu poprawy, jakości środowiska miejskiego przez zagospodarowanie terenów 

zielonych na obszarze Gminy Milanówek. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek w sprawie projektu stanowiska w projekcie 

przebudowy targowiska miejskiego. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 3-wstrzymujące, 3-nb, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.    

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek dot. projektu stanowiska w sprawie realizacji 

projektu poprawy, jakości środowiska miejskiego przez zagospodarowanie terenów zielonych na obszarze 

Gminy Milanówek 

Rada Miasta w głosowaniu: 8-za, 2-przeciw, 2-wstrzymujące, 3-nb, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.    

 

Ad 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Milanówka na lata  

2023–2045. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Milanówka na lata 2023–2045. 

Ww. dokument jest przedstawiony na stronie miasta w BIP. 

Radna Janina Moława zapytała o przedsięwzięcie „Budowa rond w Milanówku w latach 2020 i 202”. Radna 

uważa, że data jest błędna.  

Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek potwierdziła, powinno być: 2020-2023. Jest to poprawione 

autopoprawką nr 2. 

Radna Janina Moława podkreśliła, że przedsięwzięcie kończy się w tym roku. Jeżeli kończy się w obecnym 

roku to trzeba wprowadzić 6 150,00zł, jako ostatnią płatność na ZRID. Radna zapytała, czy ZRID się 

uprawomocnił.  

ZB Marcin Bąk wyjaśnił, że ZRID jest nierozstrzygnięty. Jeżeli okaże się, że będzie prawomocny to i tak 

trzeba zapłacić wykonawcy. To ma na celu przygotowanie tych pieniędzy.  



Radna Janina Moława zapytała, skąd gmina weźmie na to środki. Liderem jest całego przedsięwzięcia jest 

starostwo. Starostwo w uchwale budżetowej na ten rok nie przygotowało żadnych pieniędzy na ronda. 

ZB Marcin Bąk wyjaśnił, że inwestorem jest starostwo. Gminę z wykonawcą wiążę umowa. Niezależnie od 

tego, czy te ronda się wybudują wykonawcy należy zapłacić. To wynika z umowy, która gmina zawarła  

z projektantem.  

Radny Jaromir Chojecki rozumie, że ta kwota, którą zabezpieczamy jest potrzebna do zamknięcia umowy na 

projektowanie, nie na wykonanie robót? Umowa będzie definitywnie zamknięta, a wykonawca rozliczony. 

Czekamy na pieniądze, na budowę rond. 

ZB Marcin Bąk potwierdził. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że komisja nie podjęła 

opinii.  

 

Ad 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 r. 

Skarbnik Miasta Agnieszka Mazurek omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2023 r. 

Ww. dokument jest przedstawiony na stronie miasta w BIP. 

Przewodniczący Rady Miasta podkreślił, że interesuje go pozycja z kosztami egzekucji komorniczej, czyli 

wyrokiem zasądzonym przez sąd przeciwko miastu Milanówek. Radny chciałby się dowiedzieć, jak to się stało, 

że po dwóch instancjach dochodzi do egzekucji komorniczej. Egzekucja komornicza wiąże się z opłatą 

egzekucyjną, którą pobiera komornik. Ta opłata wynosi ok. 10% wartości świadczenia ściąganego przez 

komornika w drodze egzekucji. Jeżeli wierzytelność wynosi ponad pół miliona złotych, to dla komornika jest 

50 000,00zł. Kto za to odpowiada? 

ZB Marcin Bąk uważa, że nie można powiedzieć, że odpowiada. Jest to część bardziej złożonego procesu. 

Radna Janina Moława podkreśliła, że na wniosek radnej p. ZB przysłał dokument zawierający 147 stron 

wyjaśnienia, jak ten proces wyglądał. Firma miała do wykonania trzy ulice, z których wykonała ul. Bartosza  

i Piękną. Z tych dwóch umów się wywiązała, ale dostała tylko część wynagrodzenia. Część wynagrodzenia 

zostało zatrzymane tytułem niewykonania ul. Długiej. Sprawa zakończyła się niekorzystnym wyrokiem gminy. 

Powodem była firma a pozwanym gmina. Gmina apelowała. Drugi wyrok również był niekorzystny. Komornik 

zajął konto gminy, pieniądze zostały pobrane. W tym czasie kancelaria zdążyła wyjaśnić całą sprawę.  

Przewodniczący Rady Miasta odniósł się do zwiększenia środków na willę Waleria. Zwiększenie dotyczy 

kwoty ponad 500 000,00zł. 100 000,00zł z tej kwoty jest wyjaśnione. Około 400 000,00zł nie jest wyjaśnione.  

Na co będzie przeznaczona ta kwota.  

ZB Marcin Bąk wyjaśnił, że 400 000,00zł dotyczy niewykonania w zeszłym roku. Niewykonane pieniądze 

wprowadzono gdzie indziej. Żeby dać willi możliwość zakończenia prac, trzeba tę zmianę wykonać.  

Skarbnik Miasta uważa, że jeżeli umowa była zawarta w zeszłym roku, planowano jakieś środki na 

wydatkowanie. One nie zostały wykorzystane, a nikt nie zaplanował środków w tym roku, żeby zapłacić za te 

usługi, które miały miejsce w 2022 roku.  

Przewodniczący Rady Miasta podkreślił, że dotychczasowa wartość zadania w willi Waleria, która w WPF 

jest zapisana, jako wartość całkowita tj.12 267 334,31 zł. Teraz padła propozycja zwiększenia do kwoty 

12 825 691,00. To jest wzrost globalny całego zadania. Jeżeli całe zadanie rośnie o tę kwotę, to radny chciałby 

wiedzieć, na co te środki będą wydane. W umowie nie nadzorów inwestorskich i konserwatorskich. 

120 000,00zł na te nadzory jest uzasadnione. Na co jest przeznaczone pozostałe 400 000,00zł, z czego  

to wynika? 

ZB Marcin Bąk wyjaśnił, że w WPF jest zapisana cała wartość Walerii od 2021 roku. Występuję tutaj 

nieprawidłowość polegająca na tym, że niewykonania z zeszłego roku jest zawarte w tym. Pan Bąk wyjaśnił, 

jakie wykonania były w 2020 roku. Zadziała się nieprawidłowość polegająca na tym, że planowano do końca 

roku te środki wydatkować. Wykonawca wykonał, ale zafakturował w tym roku. Było to płacone z bieżącego 

budżetu. Ponieważ w WPF był plan na zeszły rok, nie jest skorygowane wykonanie i jest plan na ten rok, 

dlatego pozornie się wydaje, że jest zwiększona inwestycja na całe wynagrodzenie.  

Przewodniczący Rady Miasta uważa, że nie jest to dobre wyjaśnienie, ponieważ zmienia się globalna kwota 

wartości całego zadania.  

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy jest możliwe, że uchwalmy to w tym kształcie, a urzędnicy 

zobowiązują się poprawić to na następną sesję.   

Skarbnik Miasta uważa, że jest to możliwe.  

Radna Janina Moława uważa, że nie ma gwarancji, że RIO nie odrzuci ten projekt uchwały. Tak naprawdę to 

zostaje zwiększony limit nakładów o 400 000,00zł.  

ZB Marcin Bąk uważa, że niezapłacenie za nadzory spowoduje zatrzymanie budowy. 

Radny Waldemar Parol jest zdania, że należy zostawić pieniądze dla inspektora, a 400 000,00zł do 

wyjaśnienia.  

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował wprowadzenie poprawki, która będzie do realnie do przyjęcia. 

Należy zmienić porządek obrad, a WPF i budżet przenieść na koniec obrad dzisiejszej sesji. Dzisiaj nie 

głosować zmiany. Zrobić przerwę do środy. Można z tego wybrnąć bez odrzucania.  



ZB Marcin Bąk uważa, że bez pełnej kwoty nie można zawierać dodatkowych zobowiązań. 

Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek formalny, żeby przesunąć punk dotyczący WPF i budżetu po 

punkcie „Rozpatrzenie skarg, wniosków i petycji”. 

Rada Miasta w głosowaniu: 15-za, pozytywnie przegłosowała wniosek jw.  

 

Ad 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 491/LVI/22 Rady Miasta Milanówka z 24 lutego 2022 r. 

w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy 

Milanówek”. 
Prezes MPWiK Dariusz Kaczanowski przedstawił uchwałę dotycząca zmiany uchwały nr 491/LVI/22 Rady 

Miasta Milanówka z 24 lutego 2022 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Milanówek”. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki poinformował, że 

opina Komisji była pozytywna.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr 491/LVI/22 Rady Miasta Milanówka z 24 lutego 2022 r. w sprawie uchwalenia „Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Milanówek”. 

Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1-wstrzymujący, 1- nb, podjęła Uchwałę Nr 631/LXXXII/23. 

 

Ad 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 619/LXXVIII/23 Rady Miasta Milanówka z 30 stycznia 

2023 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy Miastem Milanówek i Gminy 

Brwinów dotyczącego powierzenia Miastu Milanówek częściowej realizacji zadania własnego w zakresie 

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Prezes MPWiK Dariusz Kaczanowski przedstawił uchwałę dotycząca zmiany uchwały nr 619/LXXVIII/23 

Rady Miasta Milanówka z 30 stycznia 2023 r. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego pomiędzy 

Miastem Milanówek i Gminy Brwinów dotyczącego powierzenia Miastu Milanówek częściowej realizacji 

zadania własnego w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków. 

Projekt dotyczy zawarcia porozumienia pomiędzy Gminą Milanówek i Gminą Brwinów. Radni wyrazili już 

zgodę na to, by BMM takie porozumienie zawarł. Gmina Brwinów podjęła też stosowną uchwałę, która 

pozwala burmistrzowi Brwinowa na zawarcie tego typu porozumienia, dlatego tafia ponownie pod obrady 

projekt tej uchwały. Gmina Brwinów wniosła kilka uwag do tekstu porozumienia. Główna uwaga dotyczy tego, 

że jak będą nowe podłączenia, to nie jest wymagana ponowna uchwała rad gmin, zarówno Milanówka, jak  

i Brwinowa. Reszta uwag tj. stylistyczna porządkowa, niewnosząca nic nowego merytorycznie do tekstu 

porozumienia.  

Radna Janina Moława przypomniała, że w poprzedniej kadencji RMM podejmowała podobny projekt 

uchwały dotyczący porozumienia z Gminą Grodzisk Maz. Dołączona była tam tabela, o które nieruchomości 

chodzi, przy ul. Wysokiej i Sokolej. Radni uważali, że ta uchwała nie rodzi żadnych niebezpieczeństw dla 

naszej gminy. To, co pokazuje czas ostatnich miesięcy i to, co się dzieje na ul. Wysokiej i Sokolej zmienia 

sposób oceny sytuacji. Na zapytania radnej w tej sprawie odpowiedziała p. kierownik Ref. TI, a nie prezes 

MPWiK, odnośnie do zastosowania tej uchwały i zrobieniu podłączeń do inwestycji deweloperskich. Prezes 

MPWiK doskonale się orientuje, że miasto Milanówek, nawet z SUW Na Skraju, z podwójnymi nakładami, nie 

dysponuje taką ilością wody, żeby ją przeznaczyć dla osiedli wielorodzinnych. Jaką radni mają gwarancję,  

że podobna sytuacja nie nastąpi, jeżeli chodzi o Gminę Brwinów. Absorbuje się również Sp. MPWiK  

w przyłączanie kanalizacji na terenie innych gmin. Poruszono również temat nierównych opłat za ścieki. 

Inaczej płacą mieszkańcy Gminy Grodzisk Maz, a inaczej płaci Gmina Milanówek. Radna nadmieniła, że są 

takie ulice w Milanówku, gdzie jest sieć kanalizacyjna, a mieszkańcy nie są podłączeni.  

Prezes MPWiK Dariusz Kaczanowski uważa, że to Milanówek jest w roli petenta, jeśli chodzi o zawarcie 

tego porozumienia, dlatego że chodzi o mieszkańców Milanówka, którzy od lat czekają na przyłączenie  

do kanalizacji. MPWiK nie jest w stanie w tym momencie, taką sieć doprowadzić. Stąd prośba do Brwinowa  

o możliwość przyłączenia mieszkańców do kanalizacji.  

Radna Janina Moława zapytała, skąd biorą się inne przyłączenia niż te, które były zawarte w tabeli? Radna 

podkreśliła, że uchwała będzie dotyczyła ogólnego zadania dot. zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków. 

Zaraz może być sytuacja, gdzie Brwinów poprosi o przyłącze do wody i kanalizacji, korzystając z tej uchwały. 

Tak jak Grodzisk skorzystał z naszej wody, której jest za mało.  

Przewodniczący Rady Miasta uważa, że gmina pod rządami obecnego burmistrza prowadzi w zakresie sieci 

wod-kan działania sprzyjające zabudowie sąsiedniej Gminie Grodzisk Maz. Przyjęcie w takim kształcie 

porozumienia z Brwinowem może otworzyć możliwości w kierunku rozwoju zabudowy na Owczarni  

w Gminie Brwinów. Radny nie zgadza się z tym, co powiedział p. Kaczanowski, że Milanówek jest petentem. 

Obecnie Brwinów ma 9 podłączonych nieruchomości do sieci milanowskiej, a Milanówek jedną do sieci 

brwinowskiej. Gmina Brwinów korzysta z naszego zasobu. MPWiK zostało powołane do obsługi mieszkańców 

Milanówka. Pozostawienie treści porozumienia w tym kształcie rodzi taka obawę, że Milanówek w podobny 



sposób będzie gospodarowało zasobami wody, jak z Grodziskiem Maz. Radny ma koncepcję, żeby nie dawać 

zgody na to, żeby MPWiK mógł in blanco, za każdym razem, zawierać umowy z MPWiK. Radny chciałby, 

żeby za każdym razem, kiedy będą potrzebne usługi MPWiK w sąsiedniej gminie, żeby radni o tym wiedzieli 

oraz nie będzie się to wiązało z nadmiernym obciążeniem naszej sieci. Mieszkańcy się skarżą, że w okresie 

letnim nie ma ciśnienia w sieci. Radny złoży wniosek formalny, aby każdorazowa zmiana tego załącznika 

wymagała zgody rady.  

Radny Waldemar Parol zadał pytanie, czy starczy wody, jeżeli wzrośnie liczba mieszkańców? Czy studnie są 

na tyle wydajne? 

Prezes MPWiK Dariusz Kaczanowski uważa, że na ten moment wystarczy. Są takie okresy w roku, kiedy tej 

wody brakuje. Są planowane do budowy nowe studnie przy wykorzystaniu środków zewnętrznych. To 

powinno zabezpieczyć wszystkich mieszkańców w 100%.  

Radny Waldemar Parol podkreślił, że kilkaset budynków w Owczarni ma braki wody. Dzisiejsze 

porozumienie zezwoli na podłączenie milanowskiej sieci do tych budynków.  

Przewodniczący Rady Miasta zgłosił wniosek formalny, aby nastąpiła zmiana w paragrafie 6 ust.3 

porozumienia dot. wykreślenia od słów: „ zawarcia aneksu pomiędzy stronami bez konieczności „. 

Po wykreśleniu §6 ust.3 będzie brzmiał: „ Zmiana załącznika nr 3 wymaga uprzedniego wyrażenia zgody przez 

rady gmin”. W §3 po słowach” po wykonaniu inwestycji „dopisać po przecinku, „o których mowa  

w załączniku nr3”. W §4 po wykonaniu inwestycji dopisać po przecinku, „o których mowa w załączniku nr4”. 

Paragraf 3 rozpoczynałby się „Gminy określają następujące zasady wykonywania inwestycji określonych  

w §1 ust.2 oraz rozliczenia usług zbiorowego zaopatrzenia w wodę świadczonych po wykonaniu inwestycji,   

o których mowa w załączniku numer 3. Analogiczna zmiana w paragrafie 4, który dotyczy odprowadzania 

ścieków.  

Rada Miasta w głosowaniu: 10-za, 3-przeciw, 1- wstrzymujący, pozytywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki poinformował,  

że opina Komisji była pozytywna z autopoprawkami.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr 619/LXXVIII/23 Rady Miasta Milanówka z 30 stycznia 2023 r. w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego pomiędzy Miastem Milanówek i Gminy Brwinów dotyczącego powierzenia Miastu 

Milanówek częściowej realizacji zadania własnego w zakresie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków, ze zmianami. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 4-przeciw, 1-wstrzymujący, 1- nb, podjęła Uchwałę Nr 632/LXXXII/23. 

 

Ad 7 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie miasta Milanówka w roku 2023. 

Referat Ochrony Środowiska i Gospodarki Zielenią Julita Antoniak Szczur zreferowała projekt uchwały.  

Zgodnie z art. 11 a ustawy o ochronie zwierząt z dnia 21 sierpnia 1997 r. (Dz. U. z 2022 r. poz. 572 ze zm.), 

Rada Miasta corocznie określa w drodze uchwały program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Milanówka, obejmując swoim zakresem realizację zadań 

wskazanych w ww. artykule. Celem niniejszej uchwały jest zapobieganie i ograniczenie bezdomności zwierząt 

domowych (psów i kotów) poprzez wprowadzenie na terenie Miasta Milanówka „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Milanówka w 2023 r.” 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki poinformował,  

że opina Komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie miasta Milanówka w roku 

2023. 

Rada Miasta w głosowaniu: 13-za, 1-wstrzymujący, 1-nb, podjęła Uchwałę Nr 633/LXXXII/23. 

 

Ad 8 

Podjęcie stanowiska w sprawie opinii dot. projektu przebudowy targowiska miejskiego oraz projekt 

stanowiska w sprawie realizacji projektu poprawy, jakości środowiska miejskiego przez 

zagospodarowanie terenów zielonych na obszarze Gminy Milanówek. 

Przewodniczący Rady Miasta, jako autor zreferował treść stanowiska w sprawie projektu przebudowy 

targowiska miejskiego. 

Na podstawie § 2 ust.1 Regulaminu Rady Miasta Milanówka stanowiącego załącznik nr 3 do Statutu Miasta 

Milanówka, przyjętego uchwałą Nr 476/XLVIII/18 z dnia 11 października 2018 r. ze zm. w sprawie Statutu 

Miasta Milanówka, Rada Miasta Milanówka wyraża następujące stanowisko:  

Rada Miasta Milanówka wyraża negatywną opinię o projekcie przebudowy Targowiska Miejskiego. 

Uzasadnienie  

W Wojewódzkim Urzędzie Ochrony Zabytków w Warszawie trwa postępowanie w sprawie uzgodnienia 

projektu przebudowy Targowiska Miejskiego w Milanówku. Elementem uzgadnianej przebudowy jest wiata  



o wymiarach 28 m na 33 m „o konstrukcji stalowej malowanej proszkowo w kolorze ciemny szary  

w połączeniu z elementami murowanymi z cegły klinkierowej na module centralnym. Słupy stalowe  

z elementami metaloplastyki oparte na stopach fundamentowych. Każdy z trzech modułów wiaty przykryty 

dachem dwuspadowym o kącie nachylenia 10 stopni z pokryciem z blachy na rąbek stojący w kolorze ciemny 

brąz”. Rada Miasta Milanówka wyraża negatywną opinię o uzgadnianym kształcie przedsięwzięcia 

budowlanego wskazując, iż wiata o powierzchni zabudowy ponad 900 m2 jest rozwiązaniem wysoce 

niepraktycznym i estetycznie wątpliwym. Przykrycie znacznej powierzchni targu dachem z blachy stalowej  

o planowanej wysokości użytkowej 4,5 m spowoduje, iż prowadzenie handlu bez dodatkowego, sztucznego 

oświetlenia będzie niemożliwe. Rozwiązanie takie należy ocenić, jako nieekologicznie i ekonomicznie 

nieuzasadnione, ze szkodą dla estetyki przestrzeni publicznej. Stanowisko podejmuje się celem przesłania do 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie stanowiska w sprawie opinii dot. projektu 

przebudowy targowiska miejskiego oraz projekt stanowiska w sprawie realizacji projektu poprawy, jakości 

środowiska miejskiego przez zagospodarowanie terenów zielonych na obszarze Gminy Milanówek. 

Rada Miasta w głosowaniu: 9-za, 4-wstrzymujący, 1- brak głosu, 1-nb, podjęła stanowisko Nr 8/VIII/23.  

 

Przewodniczący Rady Miasta, jako autor zreferował treść stanowiska w sprawie realizacji projektu Poprawy, 

jakości środowiska miejskiego przez zagospodarowanie terenów zielonych na obszarze Gminy Milanówek. 

STANOWISKO Nr 9/VIII/23 Rady Miasta Milanówka z dnia 20 marca 2023 r. w sprawie realizacji projektu 

„Poprawa, jakości środowiska miejskiego poprzez zagospodarowanie terenów zielonych na obszarze gminy 

Milanówek”.  

Na podstawie § 2 ust.1 Regulaminu Rady Miasta Milanówka stanowiącego załącznik nr 3 do Statutu Miasta 

Milanówka, przyjętego uchwałą Nr 476/XLVIII/18 z dnia 11 października 2018 r. ze zm. w sprawie Statutu 

Miasta Milanówka, Rada Miasta Milanówka wyraża następujące stanowisko:  

w związku z realizacją projektu „Poprawa, jakości środowiska miejskiego poprzez zagospodarowanie terenów 

zielonych na obszarze gminy Milanówek w ramach działania 2.5. poprawa, jakości środowiska miejskiego,  

oś priorytetowa II Ochrona Środowiska, w tym adaptacja do zmian klimatu Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko 2014- 2020”, oraz z nieprawidłowościami mającymi miejsce w trakcie wycinki na 

terenie zespołu krajobrazowo-przyrodniczego Turczynek, 

Rada Miasta Milanówka postuluje zachowanie następujących zasad realizacji inwestycji:  

1. ścisłe stosowanie się do zaleceń Mazowieckiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków zawartych  

w decyzji wydanej przy uzgadnianiu projektu i dotyczącej wszystkich obszarów leśnych objętych ww. 

projektem; 2. prowadzenia prac ze szczególną uwagą na zachowanie istniejącego drzewostanu, w tym -ochrona 

pni drzew, -ochrona systemów korzeniowych, -oznakowanie tymczasowe terenów obsadzonych nową 

roślinnością z poszanowaniem zasad, przyjętych m.in. Uchwałą nr 223/XXVI/20 RMM z dnia 21 maja 2020 r. 

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Ochrony Środowiska dla miasta Milanówka na lata 2020–2023  

z perspektywą do 2027 roku oraz Uchwałą Nr 596/LXXV/22 Rady Miasta Milanówka z dnia 5 grudnia 2022 r - 

Karta Zielonego Milanówka;  

3. zamiast likwidacji istniejącej już roślinności rosnącej w przestrzeni publicznej, niepasującej do nowej 

koncepcji, a która została lub będzie usunięta, proponujemy nasadzenie jej na innych obszarach miejskich lub 

rozdania jej mieszkańcom uprzednio informując o tym lokalną społeczność oraz ekologiczne organizacje 

społeczne działające w naszym mieście;  

4. ograniczenie lub rezygnację z elementów małej architektury szczególnie na terenach leśnych objętych 

projektem, tam, gdzie mieszkańcy wyrazili negatywną opinię o proponowanych instalacjach, w celu 

nieprzekraczania budżetu projektu; 

5. nieprowadzenia prac związanych z usuwaniem drzew i krzewów w okresie lęgowym ptaków na terenach 

leśnych stanowiących własność wspólnoty samorządowej Miasta Milanówka;  

6. szczególny nadzór ze strony Urzędu Miasta Milanówka, nad wykonawcami inwestycji tak, aby uniknąć 

kolejnych strat i zniszczeń.  

Stanowisko podejmuje się celem przesłania do Burmistrza Miasta Milanówka oraz Wojewódzkiego 

Konserwatora Zabytków. 

Radna Janina Moława złożyła wniosek, aby dołączyć, jako załącznik pismo Stowarzyszenia Razem dla 

Milanówka. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek jw.  

Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 9-przeciw, 2-nb, negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie stanowiska w sprawie realizacji projektu 

poprawy, jakości środowiska miejskiego przez zagospodarowanie terenów zielonych na obszarze Gminy 

Milanówek, z autopoprawką. 

Rada Miasta w głosowaniu: 11-za, 1-przeciw, 2-wstrzymujący, 1-nb, podjęła stanowisko Nr 9/VIII/23.  

 

 

 



Ad 9 

Podjęcie uchwały w sprawie planu i kontroli Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Wiśniewski przybliżył projekt uchwały w sprawie planu 

i kontroli Komisji Rewizyjnej 

Plan kontroli Komisji Rewizyjnej w roku 2023  

1) Referat Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego - termin kontroli od 24.04 do 

31.05.2023 r. Kontrola terminowości wydawania decyzji o warunkach zabudowy. Osoby kontrolujące: 

Krzysztof Wiśniewski Karolina Białecka Janina Moława.  

2) Zespół ds. Promocji Miasta - termin kontroli od 01.08 do 30.09.2023 r. Sprawdzenie prawidłowości 

wyłonienia przedsięwzięć do realizacji w ramach budżetu obywatelskiego, w świetle obowiązującej uchwały 

Rady Miasta Milanówka. Osoby kontrolujące: Krzysztof Wiśniewski Karolina Białecka Janina Moława.  

3) Referat zamówień publicznych - termin kontroli od 1.10 do 30.11.2023 r. Sprawdzenie prawidłowości 

realizacji zapisu paragrafu 9 regulaminu udzielania zamówień publicznych w świetle załącznika nr 1 do 

Zarządzenia nr 2/VIII/2021 Burmistrza Miasta Milanówka z dnia 8.01.2021 r., w sprawie: przyjęcia 

regulaminów udzielania zamówień w Urzędzie Miasta Milanówka, który to załącznik stanowi Regulamin 

udzielania zamówień publicznych o wartości nieprzekraczającej 130 000,00 zł netto obowiązujący w Urzędzie 

Miasta Milanówka i z którego treści wynika: „Zamówienia publicznego o wartości powyżej 10 000,00 zł netto 

do kwoty 50 000,00 zł netto udziela się w drodze zaproszenia do składania ofert cenowych skierowanego do 

takiej liczby wykonawców, która pozwala na uzyskanie konkurencyjnych ofert, przy czym zaleca się, aby 

liczba wykonawców była nie mniejsza niż 3. Zaproszenie zostaje przekazane wykonawcom w formie 

elektronicznej lub pisemnej”. Osoby kontrolujące: Krzysztof Wiśniewski Karolina Białecka Janina Moława 

Radna Renata Pawłowska złożyła wniosek o przeprowadzenie kontroli przez Komisję Rewizyjną w sprawie 

realizacji uchwał o porozumieniach międzygminnych dotyczących zaopatrywania w wodę i odprowadzania 

ścieków w gminach sąsiednich.  

Radna Janina Moława nie wie, czy radni sobie zdają sprawę, że ta komisja zaczynała pracę ze składem 

sześcioosobowym. W tej chwili jest skład trzyosobowy. Są tacy radni, którzy są tylko w jednej komisji. 

Komisja ma też do oceny wykonanie budżetu za rok 2022. To jest ogromna praca. W maju komisja ma się 

wypowiedzieć o Raporcie o Stanie Gminy. W międzyczasie ma wykonać kontrole. Radna zastanawia się, kto te 

kontrole będzie robił. Pani Moława wie, że powinno się skontrolować ten aspekt, o którym mówiła radna 

Pawłowska. Do takiej ilości prac powinno się zwiększyć skład osobowy komisji.  

Radny Krzysztof Wiśniewski podkreślił, że powinno się zwiększyć skład Komisji, co najmniej do pięciu 

osób.  

Radny zapytał, czy są chętni radni do pracy w komisji? Jeżeli skład się powiększy można zwiększyć plan 

kontroli.  

Radna Renata Pawłowska podkreśliła, że porządek obrad zobowiązał ja do tego wniosku. Na posiedzeniu 

Komisji SWiP rozpatrując jeden z wniosków, który złożył mieszkaniec, dotyczył propozycji o przeprowadzenie 

kontroli. Ten wniosek został zaopiniowany pozytywnie. Dlatego radna przedstawiła go w tym punkcie.  

Przewodniczący Rady Miasta zapytał, czy radna Pawłowska podtrzymuje swój wniosek dot. terminu  

31 maja-1 lipca?  

Radna Renata Pawłowska potwierdziła. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie treść zaproponowanego wniosku do planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej w roku 2023, który dot. dodania punktu 2 w brzmieniu: Kontrola Urzędu Miasta 

Milanówka w terminie od 1-czerwca 2023 do 1-lipca 2023 r. Osobami kontrolującymi będzie cały skład 

komisji. Przebieg kontroli to; Przeprowadzenie kontroli realizacji uchwał o porozumieniach gminnych dot. 

zaopatrywania w wodę i odprowadzania ścieków w gminach sąsiednich. 

Radna Janina Moława przypomniała, że jest to termin sesji absolutoryjnej. Komisji Rewizyjna musi 

przygotować opinie na temat wykonania budżetu przez BMM do RIO. Radna zwróciła się z prośbą, aby 

przewodniczący komisji w ramach działów dotyczących ich komisji dokonali oceny w poszczególnych 

działach jak został wykonany budżet zainteresowanej komisji. Do tej pory radna robiła całość. Wszystkie 

komisje, całość budżetu, oceniała radna. To, co jest w obecnym kształcie jest nierealne. Jest jeszcze do oceny 

raport o stanie gminy.  

Radny Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek o poszerzenie składu Komisji Rewizyjnej.   

Radna Renata Pawłowska zmieniła termin kontroli na 1 do 31 grudnia 2023 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie treść zaproponowanego wniosku do planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej dot. Przeprowadzenie kontroli realizacji uchwał o porozumieniach gminnych dot. 

zaopatrywania w wodę i odprowadzania ścieków w gminach sąsiednich. 

Rada Miasta w głosowaniu: 3-za, 5- przeciw, 3-wstrzymujące, negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w sprawie planu i kontroli Komisji 

Rewizyjnej w brzmieniu zaproponowanym przez komisję.  

Rada Miasta w głosowaniu: 12-za, 2-brak głosu, 1-nb, podjęła Uchwałę Nr 634/LXXXII/23. 

 

 



Ad 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do Programu wsparcia pn.: „Mazowsze dla lokalnych centrów 

integracyjnych 2023” realizowanego przez Zarząd Samorządu Województwa Mazowieckiego. 

Dyrektor CUS Krystyna Kott przedstawiła projekt uchwały.  

Ww. dokument jest przedstawiony na stronie miasta w BIP.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do Programu 

wsparcia pn.: „Mazowsze dla lokalnych centrów integracyjnych 2023” realizowanego przez Zarząd Samorządu 

Województwa Mazowieckiego. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Inwestycji Jolanta Nowakowska poinformowała, że opinia komisji była 

pozytywna.   

Rada Miasta w głosowaniu: 3-za, 9-przeciw, 1-wstrzymujący, 2-nb, nie podjęła uchwały jw.  

 

Ad 11 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia, w tym w schroniskach dla osób bezdomnych i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta 

Milanówka. 

Dyrektor CUS Krystyna Kott przedstawiła projekt uchwały.  

Ze względu na weryfikację w praktyce uchwały Nr 483/LV/22 z dnia 17.02.2022 r. stwierdzono, że zapisy ww. 

uchwały są sprzeczne z poczuciem sprawiedliwości społecznej. Podczas obliczania odpłatności za pobyt osób 

zbliżonym dochodzie dochodziło do sytuacji, że osoba z większym dochodem osobistym (powyżej kryterium 

dochodowego) płaciła o wiele mniejszą należność niż osoba posiadająca dochód poniżej kryterium 

dochodowego. Spowodowało to niedopuszczalną sytuację nierówności społecznej. Jednocześnie powyższa 

ustawa doprowadza do sytuacji, w których Gmina Milanówek ponosi większe koszty pobytu osoby z większym 

niż mniejszym dochodem. Powoduje to, że obecnie obowiązująca uchwała wymaga dostosowania i ustalenia 

czytelnego zapisu o kwocie odpłatności osób bezdomnych kierowanych do schroniska. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Bezpieczeństwa Publicznego i Praworządności 

Hubert Jarek poinformował, że opinia komisji była pozytywna. 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach wsparcia, w tym w schroniskach dla osób bezdomnych 

i mieszkaniach chronionych mieszkańców Miasta Milanówka. 

Rada Miasta w głosowaniu: 11-za, 2-brak głosu, 2-nb, podjęła Uchwałę Nr 635/LXXXII/23. 

 

Ad 12 

Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowych w 2023 roku, na sfinansowanie prac 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach nieruchomych położonych 

na obszarze Gminy Milanówek, wpisanych do Rejestru zabytków lub Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Referat GN i PP Małgorzata Makuch przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji celowych 

w 2023 roku, na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytkach 

nieruchomych położonych na obszarze Gminy Milanówek, wpisanych do Rejestru zabytków lub Gminnej 

Ewidencji Zabytków. 

W określonym czasie wpłynęły dwa wnioski. Uchwała budżetowa na 2023 rok przewidywała zakładane 

przedmiotowe cele w kwocie 150 000,00zł dofinansowania. Wniosek dotyczący remontu dachu  

Kościoła Parafialnego Rzymskokatolickiego Pw. Św. Jadwigi Śląskiej, położony w Milanówku, przy  

ul. Kościuszki 41. Wnioskowana kwota to 600 000,00zł. Drugi wniosek dotyczył odrestaurowania dwóch 

zewnętrznych ganków willi Polonia położonej przy ul. Długiej 29. Wnioskowana kwota to 50 000,00zł. 

Radna Janina Moława złożyła wniosek, aby przyznać dla parafii 120 000,00zł a dla prywatnego inwestora 

30 000,00zł.  

Radna Karolina Białecka podkreśliła, że dofinansowanie zakłada pomoc dla podmiotów prywatnych. Radna 

uważa, że należy wspierać prywatnych mieszkańców, którzy chcą remontować prywatne wille, które są 

wizytówka miasta. Radna proponuje pozostawić podział tzn. 100 000,00zł do 50 000,00zł. Radna zaznaczyła, 

że nie ma dużo wniosków. W poprzednich latach nie było w ogóle wniosków dla prywatnych willi.  

Przewodnicząca Komisji Kultury i Sportu Karolina Białecka poinformowała, że komisja zaopiniowała 

uchwałę pozytywnie z podziałem na 100 000,010zł na remont dachu w kościele i 50 000,00zł na willę Polonia.  

Radny Krzysztof Wiśniewski złożył wniosek formalny, aby cała pula pieniędzy była przeznaczona  

na renowację kościoła.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek najdalej idący radnego Krzysztofa 

Wiśniewskiego, aby całą dotację w kwocie 150 000,00zł przeznaczyć na remont kościoła.  

Rada Miasta w głosowaniu: 2-za, 7-przeciw, 4- wstrzymujące, negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Radna Janina Moława złożyła wniosek, aby środki przeznaczone na ten cel, zostały podzielone w taki sposób; 

120 000,00zł na remont kościoła, 30 000,00zł dla prywatnego inwestora.  



Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 7-przeciw, 2- wstrzymujące, negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek Komisji Kultury i Sportu o podziale środków 

50 000,00zł do 100 000,00zł.  

Rada Miasta w głosowaniu: 11-za, 1-przeciw, 1- wstrzymujące, negatywnie zaopiniowała wniosek jw.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyznania dotacji 

celowych w 2023 roku, na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytkach nieruchomych położonych na obszarze Gminy Milanówek, wpisanych do Rejestru zabytków lub 

Gminnej Ewidencji Zabytków. 

Rada Miasta w głosowaniu: 11- za, 2- wstrzymujące, 2-nb, podjęła Uchwalę Nr 636/LXXXII/23. 

 

Ad 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości 

stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1/4 z obrębu 06–03, położonej w Milanówku, w trybie 

bezprzetargowym.  
Referat GN i PP Małgorzata Makuch przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1/4 z obrębu 06–03, położonej  

w Milanówku, w trybie bezprzetargowym.  

W dniu 03.02.2023 r. do Burmistrza Miasta Milanówka wpłynęła prośba od aktualnego dzierżawcy  

o udostępnienie terenu pod inwestycję polegającą na rozszerzeniu obecnie dzierżawionego terenu o 100 m2. 

Wnioskodawca zamierza rozbudować funkcjonujący na tym terenie lokal gastronomiczny – pizzeria Love Me  

o ogródek oraz ogród zimowy. Planowana inwestycja odbędzie się na koszt dzierżawcy. W celu umożliwienia 

tych działań i pozyskania niezbędnych pozwoleń natury administracyjno-prawnej niezbędne jest pozyskanie 

przez dzierżawcę tytułu prawnego, w formie umowy dzierżawy, dodatkowej powierzchni terenu. 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Ochrony Środowiska Jaromir Chojecki poinformował,  

że opina Komisji była pozytywna. 

Radna Janina Moława złożyła wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad, ponieważ radni nie 

mają na ten temat wiedzy w zakresie przedstawionym przez UM. Nie ma dokumentu odnośnie do możliwości 

planu zagospodarowania.   

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie projektu uchwały z porządku obrad  

i cofniecie do komisji, celem uzupełnienia dokumentów. 

Rada Miasta w głosowaniu: 7-za, 3- wstrzymujące, 3- przeciw, wniosek nie przeszedł z uwagi na brak 

bezwzględnej większości.  

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy części nieruchomości stanowiącej działkę ewidencyjną nr 1/4 z obrębu 06–03, 

położonej w Milanówku, w trybie bezprzetargowym. 

Rada Miasta w głosowaniu: 4-za, 7-przeciw, 2-wstrzymujące, 2- nb, nie podjęła uchwały.  

Przewodniczący Rady Miasta złożył wniosek formalny o przerwę w sesji do środy do godz. 17:30. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Milanówka 

                              |-| 

radny Piotr Napłoszek 

 

Protokółowała  

             |-| 

Małgorzata Obwojska 


